
 
 

Indkomne forslag til generalforsamlingen 2022 

Forslagsstiller: 

Bestyrelsen 

Forslag: 

Bestyrelsen foreslår, at stamvejen fra kystvej 10 og ud til hovedvejen bliver renoveret inden 

udgangen af 2022. 

 

Begrundelse: 

Vedligeholdelse af stamvejen er en stor udgiftspost for grundejerforeningen. Stamvejen bliver 

løbende vedligeholdt ved skrabning flere gange om måneden året rundt. Dette til trods så kommer 

der store huller i vejen hver gang det regner. Dette er til stor sene for alle og bestyrelsen modtager 

flere henvendelser fra grundejerne om at vejen til tider er meget dårlig og ikke til at køre på, 

grundet de mange store og dybe huller. 

Vi har derfor i foråret søgt vejledning hos firmaer som til dagligt arbejder med at lave/holde 

grusveje. Altså hos fagfolk. 

Som I ved havde vi et firma til at lave nogle prøver/udgravninger af vejen for at se hvordan bunden 

er lavet. Og det viser sig, at der ikke er en fast bund i vejen. Så problemet kan ikke løses ved 

almindelige vedholdehold af overfladen af vejen. 

Bestyrelsen forslår derfor en grundlæggende forbedring af vejen. Bestyrelsen har en overslagspris 

med moms 92.000 kr. + olie tillæg i henhold til de stigende priser på olie og brændstof til 

vognmand, men vi gerne have generalforsamlingens opbakning til en udbedring indenfor denne 

økonomiske beløbsramme. 

En udbedring af stamvejen vil reducere omkostningerne til almindelig vedligehold af vejen og det 

vil på den lange bane spare grundejerforeningen for udgifter.  


